



# Styrelseprotokoll

---

Hampetorp-Odensbackens IF

2024-03-13, kl 18.30

Närvarande: Tony Olsson, Linda Tell, Johan Stannisson, Pernilla Tegin, Martina Stannisson & Helena Hiltunen.

## §1 Mötets öppnande

Tony hälsar välkommen till kvällens möte.

## §2 Dagordning och föregående protokoll

Dagordningen godkänns, föregående protokoll läses igenom och godkänns.

## §3 Ekonomi

Vi ska köpa in nya matchkläder till flickor 12/13, pojkar 14 och pojkar 16/17.

Vi pratar om vår ekonomi.

En klippare leasar vi till sommaren och då har vi möjlighet att köpa loss den för 10 000 kr.

Den andra klipparen har leasing på ett år till. Vi ska kolla upp lite olika alternativ.

## §4 Uppstart nya lag

Pojkar 16/17 startar, flickor 16/17 startar om vi får in ledare till laget. Fotbollslek startar, föräldrar får arbetas in som ledare efter hand.

## §5 Övriga frågor

Ledarmöte ungdom:

Vi bestämmer att ha uppstartsmöte där vi samlar ledarna för information och HLR-utbildning söndag den 14 april. Tony kollar med SISU så att vi får en HLR-instruktör till detta datum. Vi har detta som förslag så länge.

Arbetsdag vår:

Vi bestämmer att ha fixardag lördagen den 20 april med start kl 10.00. Jenny gör affisch/lägger ut information på facebook med mera.

Drift Odenvallen:

Vi behöver ha möte med männen som brukar arbeta med anläggningen och hur de ställer sig till en fortsättning. Vi pratar om vilka som kan vara till hjälp med att krita planer och bevattning.

Årets aktiviteter:

Vi ska ordna Valborg i år. Vi kan ha lotteri med vårt lotterihjul, vi har några priser kvar från

80-årsfesten, kiosken kan vara öppen, vi kan dra ihop en enkel fikabuffé där lagen får baka.  
Vi pratar mer om detta på nästa möte.  
Vi pratar om att ordna en eventuell HOIF-dag fastän att den kanske får bli till hösten.  
Vi avvaktar med planering av fotbollsskola i nuläget.

Diverse:

Pernilla berättar att flickor 09 ska på en öppen distriktslagsträning. Tony skickar fråga till kansliet och frågar hur vi går tillväga med anmälan och finansiering.

Flickor 09 vill sälja bingoletter till påsk och tänker att de ska stå vid ICA och sälja. De vill ha båsset HOIF brukar ha uppställt vid entrén.

Flickor 09 vill även åka på cup i Skara men det fattas fortfarande en del i kassan trots ihärdig egen försäljning. Fråga har uppkommit om det finns möjlighet att äska medel i föreningen från avslutade lags kassor. Vi pratar om motivering till försäljning och fördubbling av förtjänst. Alla lag måste höra med styrelsen innan de önskar sälja något på egen hand.

Vi pratar om medlemsfakturor och dess utskick.

Vi behöver skriva ihop en så kallad "ordnings-information" som vi lämnar ut till spelarna, vad som krävs för att hålla anläggningen igång, sortering av pant, vad det finns för sätt att stötta oss i form av medlemskap (även hos föräldrar), att vi är beroende av försäljningar, ideella krafter. Helena börjar med ett utkast som hon mailar ut till övriga i styrelsen för påfyllnad.

Vi behöver köpa in en ny skrivare.

Vår matchklocka är trasig så en ny behöver köpas in. Tony kollar upp detta.

## **§6 Nästa möte**

Måndag 8 april kl 18.30.

## **§7 Avslutning**

Tony tackar och avslutar kvällens möte.

**Ordförande**

**Sekreterare**

Tony Olsson

Helena Hiltunen